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Vragen van het lid Duisenberg (VVD) aan de Minister van Onderwijs, Cultuur 
en Wetenschap over het bericht «Bestuur Universiteit Utrecht declareert 24 
mille aan onkosten» (ingezonden 3 april 2014). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Bestuur UU declareert 24 mille aan onkos-
ten»?1 

Vraag 2
Klopt het bericht dat het bestuur 24.000 euro heeft uitgegeven aan onder 
andere etentjes bij sterrenrestaurants en buitenlandse reisjes? 

Vraag 3
Kunt u aangeven wat het doel was van de etentjes en reisjes en op welke 
wijze deze een bijdrage hebben geleverd aan de kwaliteit van het onderwijs 
dat wordt gegeven aan de Universiteit Utrecht? 

Vraag 4
Deelt u de mening dat geld dat is uitgegeven aan sterrenrestaurants beter 
besteed zou kunnen worden aan de kwaliteit van het onderwijs? Zo nee, 
waarom niet? 

Vraag 5
Het hoger onderwijs is bezig met het schrijven van een governance code; ziet 
u naar aanleiding van dit bericht alsook het rapport van de commissie 
Behoorlijk Bestuur (commissie Halsema)2 aanleiding om soberheid van 
uitgaven van instellingen in het hoger onderwijs beter te verankeren in deze 
code?

1 De Telegraaf, 2 april 2014: Bestuur UU declareert 24 mille aan onkosten;
Universiteitstop vaak in buitenland en sterrenrestaurants

2 Kamerstuk, 28 479, nr. 68
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